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W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie nr KRM.0003.270.2020 z dnia 05 listopada  

2020 r. informuję: 
 
W sprawie dotyczącej funkcjonowania punktu poboru wymazów do badań w kierunku wirusa 

SARRS-CoV-2 przy ul. Westerplatte 27 informuję, że punkt ten rozpoczął działalność w dniu  
21 października 2020 r. Punkt jest prowadzony przez firmę VITO-MED. sp. z o.o. w Gliwicach na 
podstawie umowy zawartej z Narodowym Funduszem Zdrowia. W związku z zastrzeżeniami 
mieszkańców Osiedla Westerplatte, odnoszącymi się do lokalizacji punktu oraz organizacji jego pracy, 
Prezydent Tarnowa niezwłocznie podjął interwencję bezpośrednio w Zarządzie firmy VITO-MED.  
Dyrektora Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ oraz Wojewodę Małopolskiego 
poinformowano o uwagach mieszkańców oraz zawnioskowano o zmianę lokalizacji punktu. Na skutek 
podjętych działań poprawie uległa organizacja pracy punktu, wskazano obszar pobytu osób 
oczekujących na pobranie wymazów. Aktualnie mieszkańcy nie sygnalizują występowania 
problemów, wywoływanych funkcjonowaniem punktu. Pragnę zaznaczyć, że do czasu uruchomienia 
punktu przy ul. Westerplatte 27 w Tarnowie działał tylko jeden punkt wymazowy, zlokalizowany przy 
Szpitalu Wojewódzkim im. Św. Łukasza. Z uwagi na rosnącą ilość zakażeń wirusem SARS-CoV-2, 
uruchomienie drugiego punktu w Tanowie było bardzo potrzebne. Prezydent Tarnowa proponował 
wcześniej inne lokalizacje dla punktu wymazowego, między innymi plac dawnej „Kapłanówki”, lecz 
propozycje te nie zostały uwzględnione. Ponadto od 2 listopada 2020 r. na terenie Tarnowa działa 
trzeci punkt wymazowy, prowadzony przez Centrum Medyczne KOLMED, który znacząco poszerzył 
dostępność mieszkańców do możliwości pobrania wymazów w kierunku COVID-19. 

 
W sprawie informacji, czy i kiedy możliwe będzie naliczanie niższych stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości, na których znajdują się 
kompostowniki oraz czy  jest możliwość utworzenia kompostowników przy blokach wielorodzinnych 
informuję, że zwolnienie w wysokości 1,50 zł miesięcznie od osoby z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym obowiązuje od 1 lipca 2020 roku. Do Urzędu Miasta 
Tarnowa wpłynęło już około 200 nowych deklaracji, na podstawie których naliczana jest zniżka z tego 
tytułu. Ponadto, nie ma możliwości korzystania ze zwolnienia z opłaty za posiadanie kompostownika 
przez właścicieli nieruchomości wielolokalowych, ponieważ zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości  
i porządku w gminach powyższe przysługuje wyłącznie właścicielom nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi. 
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W sprawie zapytania czy przewidziane jest włączenie się Miasta w pomoc dla lokalnej branży 

gastronomicznej informuję, że Miasto od początku pandemii zachęca do korzystania z oferty lokalnej 

gastronomii. W marcu utworzono bazę tarnowskich lokali gastronomicznych, oferujących sprzedaż 

posiłków na wynos oraz z dowozem, która cały czas jest dostępna na miejskiej stronie tarnow.pl. 

Informacje o tworzonej bazie były kilkakrotnie publikowane zarówno na ww. stronie, jak również na 

miejskich profilach w mediach społecznościowych. Ponadto, Urząd Miasta Tarnowa informował 

mieszkańców o powstałym Stowarzyszeniu Jemy w Tarnowie, przedstawiając jego ideę, a następnie 

wspólnie ze Stowarzyszeniem zrealizował wydarzenie plenerowe, podczas którego zachęcano do 

korzystania z tarnowskich restauracji. W najnowszym listopadowym wydaniu miesięcznika Tarnów.pl 

poświęcono całą stronę na promocję lokalnej branży gastronomicznej. Dodatkowo w budynku 

Tarnowskiego Centrum Informacji (Rynek 7) dostępne są materiały reklamowe Stowarzyszenia Jemy 

w Tarnowie, skupiającego lokalne restauracje.  

W sprawie przywrócenia kursów linii autobusowej nr 24 informuję, że aktualny układ sieci 

linii komunikacji miejskiej obowiązuje od dnia 1 marca 2020 r. i powstał w wyniku optymalizacji 

mającej na celu zmniejszenie kosztów obsługi sieci linii wraz z jednoczesnym zapewnieniem 

mieszkańcom realizacji potrzeb przewozowych. Linia nr 24 nie funkcjonuje od 01.03.2020 r., 

realizacja zadań przewozowych po jej likwidacji spoczęła na liniach nr 14 i 224. W bieżącym roku  

z uwagi na brak zdefiniowanych nowych potrzeb przewozowych nie jest planowane przywrócenie 

funkcjonowania linii nr 24. Aktualny zakres oferty przewozowej może ulec zmianie w związku  

z prowadzonymi rozmowami z Gminą Tarnów odnośnie zawarcia nowego porozumienia 

międzygminnego w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego. Ustalenie stopnia 

skomunikowania obszaru sąsiedniej gminy będzie wyznacznikiem podaży usług przewozowych 

w komunikacji miejskiej, między innymi również w obszarze Mościc. 
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